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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 

Dato:  04.04.2024 Tidspunkt:  17.30-19.30 Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 

af: 

Kristoffer  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Kristoffer, Jesper 

Arrangør  

Referent: Trine Birkmose 

Tidtager: Maiken 

Deltagere: Formand Kristoffer Buck Nielsen, Grete Tulinius, Monica Søgaard Trane, 

Louise Legaard, Maiken Mattsson, Jesper Søgaard Trane 

 

Medarbejderrepræsentanter: Sekretær Karin Trine Birkmose og 

børnehaveklasseleder Tine Hilstrøm 

Ledelse: Heidi Schønberg 

 

 

 
1. Emne:  Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Drøftelser Kan dagsorden godkendes? 

Konklusion Dagsorden godkendt.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 

 
2. Emne:  Opfølgning proces for skolebestyrelsesvalg (15) 

Drøftelser Der skal være valg til skolebestyrelsen. På Buerup Skole er alle valgt ind i 

2022 for en to-årig periode. Forud for dette møde er der valgmøde, hvor 

interesserede kan komme at høre om at stille op til skolebestyrelsen. 

Opfølgning på hvordan det forløber med opstillinger 

Konklusion Heidi informerede om, at valg denne gang foregår vi MU-elev.  

Monica tilkendegav, at fokus på fordeling i klasse havde betydning for 

hende.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: 

 

Deadlinedatoer 

Vejledning om valg i MU-elev på Aula TB 05.04.2024 

 

 
3. Emne:  Forældrearbejdsdag (45) 

Drøftelser og input Drøftelse af plan for skolebestyrelsens forældrearbejdsdag 20. april. 

Maiken fortæller om planen for dagen.  
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Konklusion(er): 18 forældre er p.t. tilmeldt. Det giver mulighed for maling af 2 klasser.  

Der er målt op til bænke på gang og der indkøbes materialer.  

Sandkassen bliver malet og der vil efterfølgende komme nyt sand i.  

Maiken er fortsat tovholder på dagen.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 SFO – tjekker gas på grill TB Inden dagen 

Skolen bestiller pølser med tilbehør, samt 

saftevand. Forventet antal på dagen  

Maling - bestilling 

TB 

Maiken 

Maiken 

 

16.04.2024 

Nøgler til dagen Maiken 19.04.2024 

4. Emne:  2 voksenordning (30) 

Orientering og 

drøftelser 

Tine og Heidi fortæller om to-voksenordningen, som den har fungeret i 

år og skuer ind i kommende skoleår. 

Herunder fortæller Heidi om træk i den nye skoleaftale 

Konklusion(er):  Heidi fortalte, at eftersom vi ikke har haft en 6. kl. I dette skoleår, har 

der i år været ekstraordinært mange lektioner med to lærere i 

undervisningen. Herudover har der været de vanlige lektioner med en 

lærer og pædagog i undervisningen.  

I kommende skoleår har vi, heldigvis, fuld klasserække. Og det 

medfører at de mange to-lærerlektioner konventernes til lærertimer i 

den kommende 6. kl. Vi fastholder lektioner med to pædagoger i 

undervisningen. Og vi vil fortsat have en smule lektioner med to lærere. 

Her bliver lektionerne med to lærere prioriteret ud fra et blik på 

elevernes faglige resultater. 

Der vil fremadrettet blive prioriteret, at der er fælles forberedelse for de 

to voksne, som deler et vist antal undervisningslektioner.  

 

Heidi fortalte om træk i den nye skoleaftale. Aftalen træder i kraft til 

skoleåret 25/26. Herunder økonomi, lokal mulighed for afkortet 

skoledag, afskaffelse af USU, styrket indsats i dansk og matematik for 

de 10% mest fagligt udfordrede elever, slankning af folkeskolens 

nuværende læreplaner, mulighed for karakterer fra 6. kl., flere fysiske 

bøger, afskaffelse af krav om linjefagsuddannelse i indskolingen, 

mulighed for at skolebestyrelsen deltager i skoleudviklingssamtalen, 

kompetenceudvikling til skolebestyrelser, fokus på elevfravær.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 

 

 

5. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Heidi orienterede om vores to nyansættelser i SFO. Kirsten starter på 

mandag og Sofie 15. 4. Med de to nyansættelser er vi nu fuldt 

bemandet. 

Uge 15 er emneuge. Temaet er Astrid Lindgren. 0-2 arbejder på tværs 

af klasserne.  

Aftenklub for SFO-børn fra 3.-6. klasse den 11/4 i Høng.   

Orienteringspunkter: Monica ønskede dialogen og holdningen til henholdsvis Facebook og 

instagram igen blev vendt, da der nu er ny leder på skolen.  
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Det fastholdes at skolen intet har med siden Buerup skoles venner at 

gøre. Denne drives af skolebestyrelsen. Tidligere profil på instagram 

slettes.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
6. Emne:  Punkter til næste møder: (15) 

Punkter:  

På kommende møde kommer følgende punkter til at fylde: 

- Fordeling af skolebestyrelsesmedlemmer på klasser 

- Indblik i hvor langt vi er med skemalægning for kommende skoleår 

- Skolens værdier og dagligdag – hvad ønsker skolebestyrelsen skal 

fylde? 

- Trafik – hvor er den landet 

Dertil et ønske om, at der bliver fulgt op på punkter fra tidligere ledere og 

nedennævnte.  

- Vilde vulkaner har tidligere været på tale, og dialogen ønskes 
fortsat.  

- Ønske om mere information om de fælles arrangementer der 

tilbydes i samarbejde med SFOén i Høng.  
- Klar ferieplan med information om hvornår der er sampasning.   
- Ønske om at Elevrådet deltager i enkelte møder i skolebestyrelsen.  

  

Næste møde er 6. maj 

 

 


